
-  Zahar eta gazteen arteko proportzioa nolako izango da? 
Ba nire ustez zaharren proportzioa altuagoa izango da, alde batetik jaiotze-tasa 
baxuagoa delako eta beste aldetik zaharren bizi- itxaropena altuagoa delako. 

- Jatorriari dagokionez, nolakoa izango da herria? 
Gero eta atzerritar geihago egongo dira herrian, munduan gertatzen ari diren gauzen 
ondorioz. 

-  Nolakoa izango da herriko merkataritza?  
Nahiko konplikatua ikusten dut tendentzia handia dugulako zentru-komertzialetara 
joateko erosketa geihenak egitera eta beste aldetik gero eta jende gehiagok erosten 
ditu gauzak interneten bidez, beraz zaila ikusiko nuke herriko merkataritza 

-  Jasangarritasunaren inguruan, 2050ean nolakoa izango da herriko energia 
kontsumoa? 
Esperentza badago, kutxaduraren inguruan eskoletan lan asko egiten ari baitira 
baina ez dakit erantzun hau nahikoa den ze halere jendeak zakarrak lurrera botatzen 
dituzte eta era batera edo bestera uretara asko iristen da. 

- Zumaiarrak nola mugituko dira herrian? 
Aparkatzeko dauden problemak eta kutxadura kontuan izanik pentsatzen dut 
geihengoak oinez edo bizikletan ibiliko direla. 


